

**Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård**  
**23.11.2021, kl. 18.00**  
**Sted: Google Meet**



|                         | Funksjon       | Tilstede | Referat | Referent |
|-------------------------|----------------|----------|---------|----------|
| Åse Presterud           | Styreleder     | x        | x       |          |
| Arild Amundsen          | Nestleder      | x        | x       |          |
| Lene Hatterud Pettersen | Kasserer       | x        | x       |          |
| Mette Arnheim           | Styremedlem    | x        | x       | x        |
| Mona Hørtun             | Styremedlem    | x        | x       |          |
| Ida Westergaard         | Varamedlem     |          | x       |          |
| Annika Samuelson Kjøle  | Lederansvarlig |          | x       |          |
| Marita Aarskog          | Vertsansvarlig |          | x       |          |
| Nina-Iren Kaltenborn    | Daglig leder   |          | x       |          |

| # | Sak                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     | Ansvarlig                   |
|---|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------|
|   | <b>Saksliste</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>Økonomisk situasjon og medlemstall nå</li> <li>Møte med FS Ski, gjennomgå vår handlingsplan/strategiplan</li> <li>Budsjett 2022, begynne å se på noen poster, bla. utdanning av trener.</li> <li>Drifte foreningen vår i Ninas fravær, avlaste henne med oppgaver</li> <li>Eventuelt</li> </ol> |                             |
| 1 | <b>Økonomisk situasjon og medlemstall nå</b><br>Oktober – samme trend som foregående måneder.<br>7 nye medlemmer i oktober                                                                                                                                                                                                                              |                             |
| 2 | <b>Møte med FS Ski, gjennomgå vår handlingsplan/strategiplan</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Avtalt møte med FS Ski 2. desember på Langhuset               <ul style="list-style-type: none"> <li>Åse og Arild stiller fra Oppegård</li> <li>Åpne for muligheter og evt. samarbeid</li> </ul> </li> </ul>                                    | Åse<br>Arild                |
| 3 | <b>Budsjett 2022, begynne å se på noen poster, bla. utdanning av trener</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Utsettes til møtet 12. desember</li> </ul>                                                                                                                                                                                           |                             |
| 4 | <b>Drifte foreningen vår i Ninas fravær, avlaste henne med oppgaver</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Åse mottar mail fra Nina og styret fordeler oppgavene best mulig</li> </ul>                                                                                                                                                              | Åse<br>Alle                 |
| 5 | <b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Vi har meldt på 15 pers til Friskisdagene – 3 friplasser               <ul style="list-style-type: none"> <li>Annika og Marita kommuniserer med og tar imot påmelding fra ledere og verter – angi om de ønsker å være med begge dagene.</li> </ul> </li> </ul>                                  | Marita<br>Annika<br><br>Åse |

